

Dry Fabric Cleaner

Biosolv®

LEGEND BRANDS EUROPE



5 Litres

Removes petroleum-based soils from carpet and upholstery.

For professional use only. Keep out of reach of children. Read directions and cautions before use. Before application, pretest for colourfastness in an inconspicuous area.

DIRECTIONS: **1. Do not dilute.** Be sure upholstery is dry before using. **2.** Apply directly to spot or use a clean white towel. **3.** Agitate with tamping brush. **4.** Blot with a clean white towel.

NOTICE: For best results, store at 15°C - 30°C. Keep in sealed container when not in use. Product is not warranted if used for repack, improperly stored, or used in a manner not consistent with manufacturer's instructions.

Élimine les salissures à base de pétrole des moquettes et de l'ameublement.

Pour usage professionnel exclusivement. Garder hors de la portée des enfants. Lisez les directives et les mises en garde avant l'utilisation du produit. Avant l'application, effectuez un essai de la solidité de la couleur dans une section peu visible.

INSTRUCTIONS : **1. Ne pas diluer.** Vérifier que l'ameublement est sec avant de l'utiliser. **2.** Appliquer directement sur la tache ou utiliser une serviette blanche propre. **3.** Agiter à l'aide d'une brosse à détacher. **4.** Éponger pour assécher avec une serviette propre.

AVIS : Ce produit doit être stocké à une température ambiante (15°C à 30°C). Garder ce produit dans un contenant hermétique lorsqu'il n'est pas utilisé. Ce produit n'est pas garanti s'il est utilisé pour le réemballage, si son stockage est inapproprié ou s'il n'est pas utilisé conformément aux instructions du fabricant.

Reorder Code: 123377 (UKDFC45) P.22211 EU Rev (E) UFI: R7SF-D08Q-200K-6735

Manufactured in the U.K. for Legend Brands Europe Ltd.

For chemical emergency call: / En cas d'alerte chimique, appelez : INFOTRAC: 1-352-323-3500 (International/Internacional)

Legend Brands Europe 22 Plover Close Interchange Park, Newport Pagnell MK16 9PS, UK, +44 (0)1908 611211

Rust-Oleum Europe N.V. Martin Mathys S.A. - Kolenbergstraat 23 - 3545 Zelem, Belgium T: +32 (031) 460 200

LegendBrandsEurope.com

